
 

 

                                             

BeZva Školní časopis 
 

                 1. číslo  

                                                         

 
 

 

 

 

  



Lyžařský kurz 
 
10.12. 2023 se žáci sedmých, osmých a devátých tříd, poprvé v historii naší školy vydali na lyžařský 
kurz do zahraničí. Cílem naší cesty bylo malé italské město Aprica. 
 
Do Itálie se jelo přes noc autobusem. Ubytovali jsme se v hotelu jménem Roma, který se nachází v 
lyžařském středisku Aprica. Všichni se rozdělili do pěti skupin podle lyžařských dovedností. 
 
Svahy jsme měli skoro jen pro sebe, kvalita sněhu nám vyhovovala a k dispozici byly sjezdovky pro 
každou kategorii. Počasí vydrželo relativně dobré po celý týden. Ani výhledy nás nezklamaly. Díky 
dobrému počasí jsme si po celou dobu týdne mohli užívat nádherné vyhlídky na zasněžené Alpy. 
 
 

 

 
  



Rozhovor s panem Rozhovor s žákem 
učitelem Černým Jakubem Rupertem 
1. Byla organizace lyžařského kurzu 1. Kolikrát jsi spadl?                 
   náročná? Co bylo nejtěžší? Za lyžák jsem spadl možná 5x, ale 
Ano, byla náročná. Ono to bylo náročné pády nebyly bolestné. 
skoro všechno, protože se třetina sedmáků 2. Líbila se ti cesta do Apricy? 
na poslední chvíli odhlásila, Cesta do Apricy byla únavná, ale 
využili jsme tedy několik jinak byla ok. 
žáků z osmých a devátých tříd, 3. Kdybys měl šanci, jel bys 
abychom doplnili naplánovaný počet žáků. do toho samého hotelu? 
Bylo hodně papírování, potřebovali jsme udělat 
kompromis se dvěma agenturami Určitě. Do toho samého hotelu asi 
 a se školními podmínkami. ne, ale do Apricy určitě. 
2.Změnil byste lyžařský kurz příští rok, 
popřípadě jak? 
Mně se to místo zdálo dost příhodné,                            
to městečko bylo malé, v tom termínu bylo 
téměř prázdno, sjezdovky byly poloprázdné,                 
svahy byly dobře upravené, nemyslím si, 
že by se něco mělo měnit. Po uzávěrce jsme dostali informaci, 
že příští rok pojedou sedmáci také do Apricy, zda na nás vyjde 
opět hotel Roma, To ale nevíme. 
3. Co se Vám na lyžařském kurzu ne/líbilo? 
Líbilo se mi, že se všichni žáci snažili, nikdo 
 si nestěžoval, dochvilnost relativně dobrá, 
chování bylo dostačující, nemyslím si, že by se objevil 
nějaký problém… A co se mi nelíbilo? No…. nelíbil se mi 
nepořádek v autobusu při cestě zpět. A bohužel, 
žáci nebyli tolerantní vůči sobě, 
ani svému okolí, když se jim chtělo spát. 
 

Rozhovor s panem učitelem Klímou 
1. Jaká skupina lyžařů Vám vyhovovala nejvíce? 
Třetí skupina, protože to byli docela dobří lyžaři, kteří věděli limit svých dovedností a neohrožovali 
tak sami sebe, ani své okolí. 
2. Co se Vám na lyžařském kurzu líbilo nejvíc? 
„Atmosféra, která panovala mezi dětmi a vyučujícími. Dále mi vyhovovalo počasí, konkrétně vyšší 
teploty a sluníčko, díky kterým na svahu bylo vždy příjemně. 
  



Jak probíhaly Vánoce? 
 
18.12. se na nádvoří školy konala besídka. Podílela se na ní celá škola. 
 
První stupeň se ujal představení, ve kterých se hrálo, zpívalo i tančilo. Zatímco druhý stupeň si vzal 
na starost vyrábění výrobků ve vánoční tématice, které jste si následovně na jarmarku mohli koupit. 
 
Když nastala tma, pan ředitel slavnostně rozsvítil stromeček. Besídka byla zakončena společným 
zpíváním vánočních koled. 
 
 

  



 

Rozhovor s paní učitelkou Buršíkovou 
 
1. Jak si myslíte, že se Vám ty animace povedly? 
Výsledek nás mile překvapil, děti moc hezky pracovaly a zhostily se úkolu na jedničku. 
 
2. Jak se Vám líbila ta venkovní akce? 
Výrobky byly úchvatné, nečekala jsem, že máme tak šikovné děti ve škole. Líbilo se mi to nejen jako 
zaměstnanci, ale i z pohledu rodiče. 
 
3. Jak se těšíte na Vánoce? 
Strašně moc. 

 

 

 

 

Rozhovor s moderátorkou Sabinou 
 
1. Byla jsi při moderování té besídky nervózní? Proč ano/ne? 
Byla jsem, než se začalo a čekalo se, až to začne, ale když už jsem tam přišla 
 a začala mluvit tak ze mě všechna nervozita opadla. A vlastně ani nevím, jestli už jsem na 
vystupování zvyklá z dramatického kroužku a taky mě to moderování bavilo a neměla jsem důvod 
být nervózní. 
 
2. Musela jsi při besídce improvizovat? 
Nemusela, všechno vyšlo podle scénáře. 
 
3. Jak tě bavila role moderátorky? 
Hodně, mě takový věci baví, i když se to nemusí někomu na první pohled zdát. 

  



Anketa 
 
Zeptaly jsme se žáků 2. stupně a některých učitelů na zajímavou otázku. Jaké byly odpovědi? 

 

 

 
Nejvíce žáků se cítí nejlépe v tělocvičně, docela dost žáků se cítí nejlépe na chodbě a některým je 
to jedno, ale nejméně žáků se nejlépe cítí v technologickém centru. Odpovědi mi poslalo 83 žáků. 
 



 
 
 
Většina učitelů se cítí nejlépe v kabinetu, no, nedivím se. Někteří učitelé se nejlépe cítí v tělocvičně 
nebo je jim to jedno. Nejméně učitelů se nejlépe cítí v počítačové učebně a v technologickém 
centru. Odpovědi poslalo 13 učitelů. 



 

Recenze 
 
Dne 14. 2. se žáci 7. A a 7. B vydali do divadla „Moving Station“ na představení „Kytice“. Divadlo 
„Moving Station“ je přestavěné nádraží, takže jsme v průběhu představení slyšeli projíždějící vlaky. 
Představení herci vzali velmi vtipnou a netradiční formou, některé narážky byly trochu modernější, 
než bychom čekali, ale to nám vůbec nevadilo. Zvukové efekty u balady „Vodník“ byly excelentní, 
obecně celé představení provázela obrovská dynamika díky doprovázející muzice, světelným 
efektům a samozřejmě díky úžasným výkonům herců. Nakonec jsme se mohli zeptat na pár otázek. 

 

 

  

 
 

 



 
Co byste v našem časopisu chtěli vidět příště? 

Napište nám na e-mail: kolegovakarolina@gmail.com 
Chceme znát váš názor! 

 
 
Redakce: Karolína Kolegová a Eva Vodrášková 
 
Za spolupráci dlužíme obrovské poděkování pedagogům a žákům Bolevecké základní školy, bez 
kterých by tento časopis nemohl vzniknout. Za nápad děkujeme Mgr. Kristýně Černé, Mgr. Janě 
Jungové a Mgr. Janu Pytlovi. Za rozhovory děkujeme Mgr. Tomáši Černému, Mgr. Matěji Klímovi, 
Jakubovi  Rupertovi, Sabině Helusové, Mgr. Pavlíně Buršíkové. 
Za fotky děkujeme Mgr. Tomáši Černému, Bc. Ivaně Täuberové, Mgr. Kristýně Černé, Janě Polákové, 
Domče Molnárové, Mgr. Zdeňku Částkovi a Tereze Jandoušové.  Inspirovaly jsme se z textů na 
stránkách školy, fotky z představení „Kytice“ přímo ze stránek divadla. Zde odkazy: 

 
Vánoční jarmark / Bolevecká základní škola (boleveckazs.cz) 
Lyžařský kurz BZŠ - Aprica 2023 / Bolevecká základní škola (boleveckazs.cz) 
Moving Station: Kytice - DIOD 
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